
Város Képviselő-testület
O k t a t á s i  B i z o t t s á g

2051 Biatorbágy, Baross Gábor utca 2/a. • Telefon: 06 23 310-174/112, 113, 142 

Fax: 06 23 310-135 • E-mail: hivatal@pmh.biatorbagy.hu • www.biatorbagy.hu

Egyszerűsített jegyzőkönyv

Készült Biatorbágy Város Képviselő-testület Oktatási Bizottság 2011. január 17-én 14 30 órakor 
megtartott üléséről.

Jelen vannak: Fekete Péter, bizottsági elnök
Varga László, bizottsági tag (15 órakor érkezett)
Koleszár Kázmér, bizottsági tag
Tóthné Gyarmati Magdolna, bizottsági tag
Molnárné Czeglédi Gerlinda Cecília, bizottsági tag

Szakadáti László, alpolgármester (1900-kor érkezett)
Benkő Cs. Gyuláné, iskolaigazgató (19 45-kor érkezett)
Ihászné Pálfi Katalin oktatásszakértő (1945-kor érkezett)
Sólyomvári Béla, képviselő (1900-kor érkezett)
Korbuly Klára, PMAMI igazgatója
Puskás Zoltánné, Benedek Elek Óvoda képviseletében
Rack Ferencné, a Német Nemzetiségi Önkormányzat elnöke 
Kiss Ildikó, jegyzőkönyvvezető.

Fekete Péter: Köszöntötte a bizottság tagjait és a meghívottakat. Megállapítja, hogy a bizottság 
határozatképes. Javasolja megtárgyalásra: Budaörsi Kistérség Többcélú Társulása és Biatorbágy 
Város  Önkormányzata  Esélyegyenlőségi  Programját,  a  Főépítészi  pályázók  meghallgatását  a 
Pénzügyi,  Ügyrendi  és  Stratégiai  Bizottság zárt  ülése  keretén belül,  az  egyebek napirendben a 
Rigófütty énekegyüttes működésével kapcsolatos kérdéseket, a Torbágyi iskolaépület közlekedés-
szervezését, és a Biatorbágyi Általános Iskola 2011/2012-es tanév indításának előkészületeit.

A bizottság egyhangú szavazás mellett (4 igen) az alábbi napirend tárgyalását fogadta el:

Napirend
1) Biatorbágy Nagyközség Képviselő-testülete és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról 

szóló 6/2005.(06.02.) Ör. számú rendelet módosításáról
2) Budaörs Kistérség Többcélú Társulása Esélyegyenlőségi Programjáról
3) Utcaátnevezésekről
4) Főépítészi pályázat (zárt ülés)
5) A Biatorbágyi Általános Iskola intézményvezetői pályázatának kiírásáról
6) Biatorbágy Város Önkormányzata oktatásfejlesztési koncepciójának felülvizsgálatáról
7) A Biai Református Egyházközség kérelméről

Az építészeti értékek helyi védelméről szóló 4/2006. (05.25.)Ör sz. rendelet módosításáról 
Biatorbágy, Nagy u 33. alatti, 455/1 hrsz-ú ingatlanon elhelyezkedő lakóépület helyi 
védelem alóli feloldásáról és az érintett ingatlanok telekosztás jellegének 
megváltoztatásáról

8) A bölcsődéskorú gyermekek elhelyezésével összefüggő kérdésekről
9) Tájékoztató az iskolatej-programmal összefüggő kérdésekről
10)Egyebek



1) Biatorbágy Nagyközség Képviselő-testülete és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról   
szóló 6/2005.(06.02.) Ör. számú rendelet módosításáról

A bizottság egyhangú szavazással  (4 igen,  4 fő bizottsági  tag volt  jelen a szavazáskor) 
módosító javaslat nélkül elfogadásra javasolja Biatorbágy Nagyközség Képviselő-testülete 
és  szervei  Szervezeti  és  Működési  Szabályzatáról  szóló  6/2005.(06.02.)Ör.  számú 
rendeletmódosítását.

2) Budaörs Kistérség Többcélú Társulása Esélyegyenlőségi Programjáról  

A  bizottság  Biatorbágy  Város  Esélyegyenlőségi  Programjának  átdolgozását  –  4  igen 
szavazattal - (5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor, Varga László bizottsági tag nem 
szavazott)  javasolja.  A  program  átdolgozásának  tekintettében  legyen  fő  szempont  a 
családok, illetve a gyermeket vállaló családok lehetőségeinek esélyegyenlősége.

3) Főépítészi pályázatról   (zárt ülés)

4) Utcaátnevezésekrő  l  

A bizottság egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
elfogadásra javasolja az alpolgármesteri előterjesztést.

5) A Biatorbágyi Általános Iskola intézményvezetői pályázatának kiírásáról  

A Biatorbágyi Általános Iskola intézményvezetői pályázatának kiírásával kapcsolatban a 
bizottság egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az  
alábbi javaslatokat teszi:

a) Javasolja, hogy a Képviselőtestület határozatban nyílvánítsa ki azon elvi szándékát, 
hogy  a  Biatorbágyi  Általános  Iskola  két  iskolaépületét  legkésőbb  2012 
szeptemberétől önálló közoktatási intézményként kívánja működtetni.

b)  A bizottság kéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a szétválást érintő jogi és szervezési  
feladatok  szakértő  bevonásával  kerüljenek  meghatározásra,  és  a  feladatok 
tekintetében készüljön ütemterv pénzügyi vonzatok megjelölésével.

c) A bizottság az intézményvezetői megbízását 1 éves időtartamra javasolja, valamint 
a  képesítési  feltételek  esetében  a  közoktatási  szakvizsgát  kér.  A  pályázatban 
jelezzük,  a  nyertes  intézményvezető  egyik  feledata  az  önálló  intézmények 
megteremtésében való közreműködés lesz.

6) Biatorbágy Város Önkormányzata oktatásfejlesztési koncepciójának felülvizsgálatáról  

Fekete  Péter:  Tájékoztatta  a  bizottságot,  hogy  a  legutóbbi  bizottsági  ülésen  egyhangú 
szavazással  kért  építész-szakértő  nem  került  megbízásra.  Az  eddigi  vizsgálatok  és 
egyeztetések,  elképzelése  szerint  több  legfeljebb  16  tantermes  iskola  kialakítása  lenne 
célszerű. Így akár 4 iskolaépületben is megvalósulhatna a közoktatás.

A Szily kastély épületének hasznosításával kapcsolatos lehetőségeket át kell gondolni. 

Az új „Nyugati lakóterületre” is indokolt lenne egy iskola. 

A  műemlék  felügyelettel  elvi  tárgyalásokat  folytatott.  A  hatóság  nem  zárkózott  el  a 
kastélyok oktatási intézményi hasznosításától, de átgondolt terveket kérnek. A megoldás 
felé  meg  kell  tenni  a  lépéseket,  először  javasolja  megrendelni  a  művészettörténeti 
felmérést, amely 1-2 hónapon belül elkészülhet. 
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A bizottság Fekete Péter  javaslatát,  mely szerint Biatorbágy Város Képviselő-testülete  a 
Szily  kastély  és  a  Sándor  Metternich  kastély  tekintetében  művészettörténeti  felmérés 
készítését  rendelje  meg  egyhangú  szavazással  (5  igen,  5  fő  bizottsági  tag  volt  jelen  a 
szavazáskor) támogatja.

7) A Biai Református Egyházközség kérelméről  
Az építészeti értékek helyi védelméről szóló 4/2006. (05.25.)Ör sz. rendelet módosításáról 
Biatorbágy, Nagy u 33. alatti, 455/1 hrsz-ú ingatlanon elhelyezkedő lakóépület helyi 
védelem alóli feloldásáról és az érintett ingatlanok telekosztás jellegének 
megváltoztatásáról

A bizottság egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a 
Biai  Református Egyházközséggel  együttműködési  megállapodás létrejöttét  a  kölcsönös 
előnyök  figyelembe  vételével.  Ajánlja  fel  a  képviselő-testület  a  református  iskola 
megépítéséhez  és  az  érintett  területek  rendezéséhez  a  szükséges  koncepcionális  tervek 
elkészítését az oktatásfejlesztési koncepció részeként.

8) A bölcsődéskorú gyermekek elhelyezésével összefüggő kérdésekről  

Fekete Péter: Ismertette a 0-3 éves korú gyerekek elhelyezésének lehetőségeit. Elmondta, 
hogy három pillérben lehet gondolkodni e tekintetben. 

• Az egyik a bölcsőde megvalósítása, 

• a másik a családi napközik, 

• a harmadik pedig egy helyi szociális család- támogatási rendszer kialakítása. 

A bizottság egyhangú szavazással  (5 igen,  5 fő bizottsági  tag volt  jelen a szavazáskor) 
javasolja,  hogy  a  Hivatal  a  következő  bizottsági  ülésre  a  családi  szociális  támogatási 
rendszer  kereteinek  dolgozza  ki.  Keretösszegnek  a  bölcsőde  évi  működési  költségét 
javasolja alapul.

9) Tájékoztató az iskolatej-programmal összefüggő kérdésekről  

Kérdésre  az  óvoda  képviselője  elmondta,  hogy  az  új  tejkiosztás  rendszerben  való 
részvételhez kérik a szülők írásbeli beleegyezését. Ilyen a korábbi poharas tejkiosztás esetén 
nem történt. A szóban kiegészített iskola-tejprogram tájékoztatóját tudomásul vette.

10)  Egyebek

 Biatorbágyi Általános Iskola 2011/2012-es tanév indításának előkészületeiről

A bizottság egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) kéri 
az intézmény vezetőjét, hogy az iskolai beiratkozással kapcsolatos előkészületeket kezdje 
meg, és a várható első osztályos létszám tekintetében a szükséges álláshely-bővítés iránti 
kérelmet a Hivatalhoz jutassa el. 

 Rigófütty énekegyüttes működésével kapcsolatos kérdésekről

A bizottság egyhangú szavazással  (5 igen,  5 fő bizottsági  tag volt  jelen a szavazáskor) 
Magdó Ildikó- a Rigófütty énekegyüttes vezetőjének foglalkoztatását a Faluház és Karikó 
János Könyvtár keretein belül szakköri keretekben javasolja megoldani.
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 Torbágyi iskolaépület közlekedés-szervezése

Sólyomvári Béla: Elmondta, hogy a Karinthy Frigyes utcában a közlekedési helyzetet meg 
kell oldani. A megoldást a térfigyelő rendszer kiépítésében látja, melynek megvalósítására 
a következő évben lehet esély.

A bizottság egyhangú szavazással  (5  igen,  5  bizottsági  tag volt  jelen a szavazáskor)  a 
Torbágyi  iskolaépület  környezetének,  az  iskola  megközelítésének,  a  Karinthy  Frigyes 
utcafront, járda, a burkolatfestésekre, a teljes biztonságos közlekedésnek a megtervezése 
szüksége, ami az oktatásfejlesztési koncepció részét képezze. 

A  bizottság egyhangú szavazással  (5  igen,  5  bizottsági  tag volt  jelen a szavazáskor)  a 
Vendel  téri  forgalom  csökkentése  érdekében  javasolja  a  Páty  felől  érkező  forgalom  1. 
számú főútra terelés munkáinak elkezdését.

Fekete Péter: A munkát megköszönte, az ülést bezárta.

k.m.f.

Fekete Péter Kiss Ildikó
bizottsági elnök jegyzőkönyvvezető
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